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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financi ën en Economie 
 
Woensdag 23 september 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 23 september 2009 is als bijlage 
opgenomen bij deze samenvatting. 
 
Aanwezig:   
A.G.H. Peters (CDA) (voorzitter) 
M.A.M. Berends (PvdA) 
H.H. van de Boer (VVD) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
A. Huizing (PvdA) 
S. de Jong (CDA) 
A. Kerstholt (VVD)  
H. Klaver (CDA) vanaf 14:53 uur 
K. Kuipers (GroenLinks) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
mevrouw A.H. Mulder (CDA) 
P.H. Oosterlaak (SP) 
G.J. Udding (VVD) 
E.R. Veenstra (PvdA) 
A. Wendt (ChristenUnie) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw J.G. Vlietstra (PvdA) 
H. Baas (ChristenUnie) 
 
Afwezig: 
W.A.R. Boer (PvdA) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Samenvatting vergadering 24 juni 2009 en de lijs t van toezeggingen 
De samenvatting wordt conform vastgesteld. 
 
Lijst van toezeggingen: Bij de korte termijn kan eveneens nr. 15 worden afgevinkt en bij de lange ter-
mijn de nrs. 2 en 6. De aangepaste lijst van toezeggingen is als bijlage bij deze samenvatting ge-
voegd.  
Naar aanleiding van de toezeggingen wordt nog het volgende opgemerkt. 
Deugdelijke motivering  i.k.v. jaarverslag commissie Rechtsbescherming (kort nr. 3): Gedeputeerde 
Baas gaat er vanuit dat ondeugdelijke motiveringen niet meer voorkomen, zonodig wordt het in de 
jaarrekening vermeld.  
Presentatie Marketing Drenthe (kort nr. 5) Gedeputeerde Vlietstra zegt toe dat wanneer de hier be-
doelde memo gereed is, zo mogelijk vóór de presentatie op 4 november a.s., deze naar de commissie 
wordt verstuurd. 
Werkgelegenheid penitentiaire inrichting Veenhuizen (lang nr. 7) Gedeputeerde Vlietstra geeft aan dat 
de Tweede Kamer helaas heeft ingestemd met het Masterplan gevangeniswezen. Dit betekent dat 
Bankenbosch gesloten zal worden. Wanneer is niet bekend. GS proberen dit zo lang mogelijk uit te 
stellen om zo naar alternatieve werkgelegenheid te kunnen zoeken. 
Verkoop Essent Milieu (lang nr. 8) Gedeputeerde Vlietstra geeft aan dat opbrengst verlaagd is omdat 
EPZ niet wordt verkocht, maar dat dit wel dividend zal opleveren. Dit bedrag is opgenomen in de be-
groting 2010 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
De fractie van het CDA heeft gevraagd om agendering van de brief van GS van 25 juni 2009 over de 
Organisatiestructuur van de WMD. Agendering zal plaatsvinden in de statencommissie BFE van 4 
november 2009. 
De fractie van de VVD heeft gevraagd om agendering van de brief van het Comité van de Regio’s 
over het opvangen van de gevolgen van de vergrijzing in de EU. Dit onderwerp zou in alle drie de 
commissie behandeld zou moeten worden. 
De voorzitter zegt toe dit voor te leggen aan het Presidium. 
De fractie van GL informeert of het Rapport Toerisme in cijfers 2009 (A2) gebruikt kan worden bij de 
presentatie over Marketing Drenthe op 4 november a.s. 
Gedeputeerde Vlietstra zal nagaan of dit is te combineren. 
 
4. Rondvraag 
De fractie van VVD stelt vragen over de provinciale financiën.  
Deze vragen zijn met de presentatie over de begroting, voorafgaand aan de vergadering, beantwoord.  
 
De fractie van GL stelt vragen over de gemaakte afspraken met het Rijk v.w.b. de RSP gelden, 2,1 
miljard. 
De vragen worden ter vergadering beantwoord. 
Gedeputeerde Vlietstra stelt nadrukkelijk dat in Noordelijk verband wordt opgetrokken en dat de ge-
maakte afspraken (voorzien van handtekeningen) nog steeds gelden.  
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5. IPO-aangelegenheden 
De afgevaardigde Van den Boer wijst op de IPO website waar wekelijks goede actuele informatie op 
wordt geplaatst. Overleg met gedeputeerde mevrouw Klip heeft plaatsgevonden. De volgende IPO 
vergadering is 10 december. T.z.t. komt dit punt in deze vergadering aan de orde. 
Desgevraagd geeft hij aan dat er nog geen afgeronde discussie heeft plaats gevonden over de ver-
goeding aan fractievoorzitters. 
 
6. Statenstukken/brieven 
 
6a. Brief van GS van 25 juni 2009 over beantwoordin g vragen ex artikel 41 Reglement van orde 
van de SP inzake de Vuelta (Geagendeerd op verzoek van de fractie van de SP) 
Inhoud van de brief: De SP constateert dat een aantal vragen uitgebreid beantwoord is, maar ook een 
aantal vragen niet. De SP lijkt het van belang dat PS zich uitspreken over de kaders van de evaluatie 
en ook dat er meer helderheid ontstaat over het borgen van de kaderstellende en controlerende func-
tie van PS indien GS wensen deel te nemen in een stichting als de Vuelta.   
 
Samenvattende reactie van de fracties. 
De fracties hebben waardering voor het initiatief van de SP om dit punt te agenderen. De SP stelt een 
onderzoek voor, op te stellen door externen, bijv. RUG, naar deelname van GS/leden van GS in stich-
tingen. In tweede termijn geeft de SP aan dat een goed intern onderzoek ook tot de mogelijkheden 
behoort. Het gaat om het borgen van de kaderstellende en controlerende taak van PS. Op de lijst met 
onbezoldigde functies van gedeputeerde Haarsma wordt die van lid van de Raad van Advies van Vu-
elta, niet genoemd. Ook is het ontwerpbesluit tot deelname niet voorgelegd aan PS.  
GL voelt ook de bezorgdheid van de SP maar denkt dat nu een rechtspersoon noodzakelijk was, de 
goede weg is gevolgd. VVD is benieuwd naar de evaluatie van de Vuelta die ervaringen zal opleveren 
voor de toekomst. Voor een publieke verantwoording is een evaluatie nodig. Het zijn van lid van een 
Bestuur is wezenlijk anders dan die van lid van de Raad van Advies. Deelname in een stichting heeft 
GS formeel niet voorgelegd aan PS, wel impliciet. De normen voor de bestedingen liggen vast in de 
ASV. De PvdA sluit bij dit laatste aan en merkt ook op dat het goed zou zijn als majeure projecten als 
de Vuelta in een apart voorstel in PS aan de orde komen, niet alleen via de Voorjaarsnota en de Be-
groting. Onderzoek zoals de SP vraagt kan ook met de kennis van de provincie zelf plaatsvinden. De 
CU sluit aan bij de VVD. Het CDA is vooral benieuwd naar de financiële afwikkeling op korte termijn, 
vóór de definitieve evaluatie is afgerond. In het genoemde onderzoek moeten de verschillende rollen 
van GS in alle aandeelhouderschappen nader belicht worden.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
In de evaluatie van de Vuelta die begin 2010 verschijnt zal ook de juridische onderbouwing worden 
meegenomen. Een onderzoek welke deelnemingen van GS wel of niet kunnen is mogelijk, maar dan 
moeten ook de (on)mogelijkheden van PS worden meegenomen. Dit zal in een apart onderzoek moe-
ten plaatsvinden niet in de evaluatie van de Vuelta.   
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Baas: Majeure projecten als de Vuelta zullen in het vervolg apart worden voorgelegd 
aan PS. 
In de evaluatie van de Vuelta worden ook de juridische aspecten meegenomen. 
Er komt een onderzoek naar deelneming in besturen van GS én PS inclusief een overzicht van de 
huidige stand van zaken. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat brede waardering is voor het initiatief van de 
SP en herhaalt de toezeggingen van de gedeputeerde.  
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6b. Kredietcrisis 
 Brief van GS van 24 juni 2009 over de Versnellings agenda 
Brief van 17 september 2009 over de gevolgen kredie tcrisis 

Inhoud van de brief van 24 juni 2009: GS stellen voor om de Drentse versnellingsagenda mee te ne-
men in de reguliere begrotingscyclus om PS op de hoogte te houden van de actuele stand van 
zaken.  
Inhoud van de brief van 17 september 2009 : GS informeren PS over relevante nationale ontwikkelin-
gen rondom de kredietcrisis en de stand van zaken wat betreft het treasurybeleid van de provincie 
Drenthe.  
 Voor de beraadslaging geeft gedeputeerde Vlietstra een korte toelichting op de brieven. 
Samenvattende reactie van de fracties. 
De PvdA vraagt of het hebben van spaartegoeden wel juist is en informeert naast een aantal techni-
sche vragen over o.a. de IJslandse risico’s, of GS ook contact hebben met pensioenfondsen om te 
zoeken naar innovatieve manieren van investeren. Het CDA sluit bij dit laatste punt aan. Daarnaast wil 
deze fractie weten of GS ook betrokken zijn geweest bij de Crisis en Herstelwet. Zijn hierbij ook Drent-
se projecten betrokken? 
De VVD wil graag de stand van zaken weten van de lagere Rijksbijdrage voor een aantal projecten. 
De SP vraagt of het project zon (nepanelen) voor asbest(daken) ook voor heel Drenthe kan gelden. 
Tot slot informeert GL of het Friese (versnellings)project subsidie voor zonnepanelen ook bekend is bij 
GS en of dit meegenomen kan worden in de versnellingsagenda. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Geld wordt op verschillende manieren (tijdelijk) weggezet dus ook in spaartegoeden. Het ‘IJslandse’ 
risico, wat nog resteert van de gelden die Groningen ook voor gezamenlijke organisaties heeft wegge-
zet, is zeer gering voor Drenthe. Contacten met Pensioenfondsen kent de gedeputeerde niet. Resulta-
ten van de versnellingsagenda worden in de 2e bestuursrapportage opgenomen, maar komen ook op 
een website te staan. Deze site laat de voortgang van de projecten zien. De Crisis en Herstelwet in-
breng is via het IPO gegaan. Drentse projecten stonden hierin niet vermeld. De Rijksbijdrage voor het 
monumentenrestauratie fonds is minder dan 0,5 miljoen; zeer teleurstellend.  
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: aan gedeputeerde mevr. Klip te vragen of het uitrollen van het project 
zon(nepanelen) voor asbest(daken) over geheel Drenthe mogelijk is en of subsidie voor zonnepanelen 
(evenals in Fryslân) i.h.k.v. de versnellingsagenda tot de mogelijkheden behoort. 
Gedeputeerde Vlietstra: uit te zoeken of innovatieve maatregelen zoals het investeren door pensioen-
fondsen mogelijk is.  
 
6c. SNN: stand van zaken nieuwe structuur SNN 
 
Samenvattende reactie van de fracties van VVD, PvdA, GL, CDA en CU. 
De VVD memoreert dat lang in SNN verband is gediscussieerd om een goede democratische legitima-
tie te krijgen. De belangrijkste wijziging is nu dat ook echt de Drentse belangen worden vertegenwoor-
digd. PvdA sluit zich hierbij aan en geeft aan de voorgestelde benoeming van een lid van de PvdA in 
het ABSNN te willen afstaan aan één van de ‘kleinere fracties’. GL is zoals eerder aangegeven, niet 
blij met deze ontwikkeling en vraagt zich af of dit een antwoord is op het probleem. CDA vindt het 
jammer dat de SP niet mee doet en zo ook niet mee praat in Noordelijk verband. De CU staat loyaal 
tegenover het SNN, binnen de 3 CU fracties is voor andere bemensing gekozen dan de Drentse. 
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6d. Statenstuk 2009-400; Wijziging Gemeenschappelij ke regeling Samenwerkingsverband 
Noord-Nederland (SNN) (samenstelling algemeen bestu ur SNN) 
Inhoud van het statenstuk: In dit voorstel tot wijziging van de Gemeenschappelijke regeling zal het AB 
voortaan uit drie statenleden per provincie bestaan. Er is dan in feite geen sprake meer van een ver-
tegenwoordiging van een politieke partij, maar van een vertegenwoordiging van de provincie.  
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA en GL. 
De fracties van de PvdA en het CDA stemmen in met het stuk. GL kan zich hier niet in vinden zoals 
reeds eerder aangegeven. Het CDA informeert naar toepassing van artikel B3 en wijst er op dat sa-
menwerkingsverbanden ook duaal moeten worden ingericht. Nu maken de DB leden nog steeds on-
derdeel uit van het AB. Hoe staat het met het aanpassen van de Wet gemeenschappelijke regelingen 
(Wgr) op dit punt? 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De bedoeling van artikel B3 is om te voorkomen dat een provincie wordt overruled door twee andere 
provincies. 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Baas: Na zullen vragen wat de ontwikkelingen zijn van het aanpassen van de Wgr aan 
het dualisme. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6e. Statenstuk 2009-394; Treasurystatuut provincie Drenthe 2009 
Inhoud van het statenstuk: GS adviseren om artikel 12 van de Financiële verordening Drenthe 2004 in 
"Het door provinciale staten vastgestelde treasurystatuut, te wijzigen. Het Treasurystatuut provincie 
Drenthe 2009 vast te stellen en het financieringsstatuut statenstuk 2005-195 van 5 oktober 2005 in te 
trekken.  
 
Samenvattende reactie van de fracties GL, CDA, PvdA, VVD en SP. 
De fracties zijn blij met de voorgestelde wijziging en hebben daarbij nog de volgende samengevatte 
vragen. 
GL informeert naar het duurzaam en maatschappelijk beleggen. Het CDA introduceert het 4- ogen 
principe, twee personen fiatteren, de VVD sluit hierbij aan evenals bij het verzoek om over de lange 
termijn liquiditeitsprognose te kunnen beschikken. Daarnaast wil het CDA weten wat de achtergrond is 
van het verhogen van het percentage dat kan worden uitgezet bij de huisbankier (van 50 naar 75%). 
De PvdA vraagt in hoeverre stukken de accountant passeren en hoe zit het met de functiescheiding? 
De SP vraagt of over dit statuut ook overleg is geweest met de provincie Groningen 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Alert blijven ook bij een nieuw treasurystatuut blijft van groot belang. Het is aan PS zelf om opdrachten 
te geven aan de accountant. Met de provincie Groningen is overleg geweest ook over het treasurysta-
tuut, dit geldt ook voor meerdere provincies. 
De missie is om duurzaam en maatschappelijk te beleggen. In hoeverre dat nu al het geval is, is niet 
bekend maar dit staat los van dit statuut.  
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: na te zullen gaan in hoeverre nu al duurzaam en maatschappelijk wordt be-
legd. 
Gedeputeerde Vlietstra: terug te zullen komen op de toezending van de liquiditeitsprognose aan de 
commissie. 
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Gedeputeerde Vlietstra: schriftelijk vóór de PS vergadering van 7 oktober te zullen reageren op ach-
tergrond van het verhogen van het percentage uit te zetten middelen bij de huisbankier naar 75% én 
in te gaan op de 4-ogen fiatteringconstructie. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6f. Brief van GS van 25 juni 2009 over Nota inkoopb eleid 2009-2011 
Inhoud van de brief: GS bieden de Nota inkoopbeleid 2009-2011, getiteld Professioneel inkopen 2009 
en verder aan. De voorgestelde beleidsnota geeft opvolging en invulling aan de conclusies alsook de 
aanbevelingen van de Noordelijke Rekenkamer.  
 
Samenvattende reactie van de fracties. 
De fracties van PvdA, SP en CU zijn redelijk tevreden met de nota. Het CDA is content met de duur-
zaamheideis, de leerling-werkplaatsen, maar mist essentiële zaken als de besparingsdoelstelling en 
indicatoren om te meten wat is bereikt. Bij dit punt sluiten de PvdA en VVD aan. De PvdA informeert 
naar de samenwerking met andere overheden. 
Het CDA informeert ook of GS bekend zijn met het Eemshavenmodel(potentiële investeerders en 
leveranciers worden bijeen gebracht). Kan dit ook in Drenthe gebruikt worden waarbij de provincie een 
stimulerende actor is? De VVD vraagt hoe de uitvoering ter hand wordt genomen en hoeveel procent 
kan worden bezuinigd. Zo’n 10% zou mogelijk moeten zijn.  De aangegeven 1,25% is voor de VVD en 
het CDA  echt onvoldoende. CDA, VVD en PvdA willen voor het einde van het jaar een concrete invul-
ling over de te halen doelstelling(en). De SP noemt winstpunten uit de nota als duurzaam inkopen en 
controleerbaarheid. Langlopende contracten kunnen bezuinigingen in de weg staan. De CU vraagt 
zich af wie, wie in dezen controleert, is hier het eerder genoemde 4-ogen principe niet in te voeren? 
Voor GL gaat het duurzaam maatschappelijk verantwoord inkopen niet ver genoeg. Hoe zit het met 
het flow-label (Max Havelaar)? 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Met andere overheden, o.a. de gemeente Hoogeveen wordt goed samengewerkt. Effectmeting is nog 
in ontwikkeling en zal in 2011 volledig bekend zijn. Prestatie-indicatoren zijn nog niet aanwezig. Via de 
reguliere P&C-cyclus worden de staten op de hoogte gehouden. In 2010 zal 50% duurzaam worden 
ingekocht en – op dit moment is het percentage 22 – doorgroeiend naar 100% in 2011. Een besparing 
van 4 miljoen is toekomstmuziek. De komende twee jaar wordt € 500.000 bespaard. De herkomst van 
dit bedrag is de gedeputeerde niet bekend. Het Eemshavenmodel is bekend en uitgezet in de organi-
satie. In het bedrijfsrestaurant wordt aan flowlabeling gedaan, of dit verder ook het geval is, is niet 
duidelijk. 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Baas: Besparing via inkoop – op basis van de nota inkoop – op te zullen voeren 
Gedeputeerde Baas: voor 1 januari 2010 PS een brief doen toekomen waarin nader en concreet wordt 
aangegeven hoe de uitvoering van de nota Inkoop 2009-2011 wordt opgepakt. De langjarige contrac-
ten met leveranciers worden hierin meegenomen.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het college van GS voor eind december 
2009 met een brief komt waarin op de besproken punten wordt ingegaan. 
 
6g. Onderwijs en Arbeidsmarkt 
Inhoud van de brief: Geagendeerd op verzoek van de fractie van de PvdA, toegevoegd 3 rapporten: 1. 
Trots, trend en traditie in het Noorden, de samenhang tussen innovatie, cultuur en identiteit in de 
Noord-Nederlands economie. 2. Opleidingsbehoefte en opleidingsaanbod in de provincie Drenthe. 3. 
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Raak-lezing. PvdA vindt dat de rapporten waardevolle elementen bevatten die om een beleidsmatige 
vertaling vragen op provinciaal niveau.  
 
Samenvattende reactie van de fracties 
De fractie van de PvdA vindt dat deze stukken terug kunnen komen in het actieprogramma arbeids-
markt en in de notitie die met Stendenhogeschool wordt gemaakt (wanneer komt die notitie?). 
Accenten wil de partij leggen bij structuurversterking, bij speerpunt in de vorm van sensor technology 
en bij het goed samenwerken van partijen, maar ook bij het stimuleren van het MKB.  
Alle fracties hebben waardering voor het stuk. De CU merkt op dat niet alleen hbo maar ook mbo 
scholen behouden moeten blijven. De SP vindt dat er te weinig opleidingen binnen Drenthe zijn, wel 
voldoende op regionaal niveau. De VVD geeft aan dat het onderwijs ook een perspectief op de ar-
beidsmarkt moet bieden. Ondernemers betrekken bij de studie die GS verricht evenals visionaire 
mensen. Het CDA wijst op de (on)mogelijkheden van GS. Wat mag de provincie doen en wat is aan 
de minister van Onderwijs?  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De inbreng van de PvdA is input voor het actieprogramma arbeidsmarkt. Vanuit de economische in-
valshoek past onderwijs/arbeidsmarkt bij de Provincie nieuwe stijl. Onderwijs sec hoort bij de gemeen-
ten thuis. Het onderwijs moet inderdaad aansluiten bij de arbeidsmarkt. Assen is het centrum als het 
gaat om sensor technologie, HIT en INCAS. Het onderling maken van afspraken tussen de hogescho-
len is zoals bekend, helaas mislukt. Met de hogescholen afzonderlijk is wel intensief contact. Veel 
jongeren studeren buiten de provincie, Groningen blijft aantrekkelijk voor studenten.  
De eigen hogeschool (Stenden) moet worden gekoesterd. De toegezegde notitie is gereed en wordt 
binnenkort bestuurlijk besproken. Tot slot geeft de gedeputeerde aan dat het goed is om ook hier bui-
ten de geijkte kaders te kijken. 
 
6h. Rapport Noordelijke Rekenkamer “Bedrijventerrei nen en duurzaam ruimtegebruik” 
Inhoud van het stuk: Het rapport gaat in op het toenemende belang dat de provincie en andere over-
heden toekennen aan duurzaam ruimtegebruik.  
 
Voorafgaand aan de beraadslaging geeft de heer De Groot (bestuurslid NRK) een korte toelichting op 
het rapport waarbij hij aangeeft dat het hier om een belangrijk onderwerp gaat. Zo is 75% van de 
werkgelegenheid in de provincies te vinden op regionale en bovenregionale bedrijventerreinen. Ook is 
sprake van een competitie tussen gemeenten op het ruimtegebruik door deze terreinen. De onder-
zochte rollen van de provincies zijn, de toetsende rol, de regisserende rol en zorg voor kwaliteitsverbe-
tering op bestaande terreinen. Conclusie is dat alle drie provincies niet waarmaken wat ze beloven.  
 
Samenvattende reactie van de fracties PvdA, CDA, VVD, CU en GL.  
De PvdA zet uiteen dat zij n.a.v. het NRK rapport zelf een veldonderzoek heeft gedaan en pleit daar-
naast voor een herstructureringsbedrijf voor bestaande bedrijventerreinen. De uitkomsten van het 
rapport worden herkend. CDA, VVD en CU geven aan dat het rapport input is voor het nog vast te 
stellen nieuw Omgevingsbeleid. Het CDA vindt de reactie van GS niet helder. Daarnaast is de vraag 
wat de inzet van GS is in het convenant met Rijk en gemeenten. De CU vraagt wat de reden was dat 
de regievoering niet goed uit de verf is gekomen. Tot slot vindt GL dat GS serieus werk moet maken 
van het rapport, er ligt een duidelijke taak. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De conclusies uit het rapport zijn waardevol, maat GS delen niet dat er niets is gebeurd op het gebied 
van de bedrijventerreinen. Er is een forse bijdrage geleverd aan revitalisering van terreinen zoals bij-
voorbeeld Baco en De Oevers. Primair zijn bedrijventerreinen een verantwoordelijkheid van gemeen-
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ten. Over het convenant tussen IPO, VNG en Rijk wordt opgemerkt dat het Rijk de zgn. TOPPER mid-
delen wil decentraliseren naar de provincie. Voor Drenthe betekent dit 4,6 miljoen voor revitalisering 
van bovenlokale terreinen. Het convenant is bedoeld om de vrijblijvendheid weg te nemen daarmee 
binden partijen zich aan een programma. De provincie voert de regie op bovenlokale terreinen. Des-
gevraagd wordt gezegd dat GS niet geloven in lokale arbeidsmarkt, gemeenten zouden elkaar niet 
moeten beconcurreren.  
Tot slot wordt opgemerkt dat parkmanagement een belangrijke succesfactor is. Of het voorgestelde 
herstructureringsmaatschappij een oplossing is, is de vraag. Voegt dit iets is toe aan het eerder ge-
noemde convenant?  
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: na te willen denken of een herstructureringsmaatschappij voor bestaande 
bedrijventerreinen een zinvolle aanvulling is op het voorgenomen convenant tussen Rijk, provincie en 
gemeente.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging onder dankzegging van de komst van de NRK. 
 
6i. Statenstuk 2009-395; Vaststelling fractievergoe dingen 2008 
Inhoud van het statenstuk: De Verordening vergoeding statenfracties regelt dat provinciale staten uit-
eindelijk de definitieve fractievergoedingen vaststellen, die bij voorschot over 2008 zijn uitbetaald. De 
verordening regelt eveneens dat een accountant de verantwoording over de verstrekte fractievergoe-
dingen controleert en een rapport van bevindingen opstelt met betrekking tot die controle. 
 
Samenvattende reactie van de fractie van de PvdA. 
Instemming met het stuk. Bij bezuinigingen kan ook naar de hoogte van de fractievergoedingen wor-
den gekeken. Desgevraagd wordt aangegeven dat alle punten bij bezuinigingen bespreekbaar zijn. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat hij de opmerking van de PvdA zal meene-
men naar het Presidium. 
 
Status: De A-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
 
7. Mededelingen 
De vergadering stemt in met presentaties op 4 november a.s. door de WMD en door Marketing Dren-
the. Daarnaast stemt de commissie in met een presentatie op 11 november, voorafgaand aan PS over 
de luchtvaart. 
 
 
8. Sluiting 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 4 november 2009. 
De vergadering wordt gesloten om 19:40 uur. 
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Vastgesteld in de vergadering van de statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 
van 4 november 2009. 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
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Lijst van toezeggingen Statencommissie Bestuur, Fin anciën en Economie 
(tot en met de Statenvergadering van 23 september 2009 bijgewerkt) 

 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 
Wijze van 
afdoening 

 

√ 

1. 11-03-2009  
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de RSP-programma’s bij de 
gemeenten, inclusief de risicoparagraaf tot op pro-
grammaniveau voor te leggen aan de staten.  

  

2. 18-03-09 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe na te zullen gaan in hoeverre 
kwartiermakers in de regio, i.r.t. het Europaloket, mo-
gelijk zijn. (CDA) 

Najaar con-
creet voor-
stel. N.a.w. 
voor 1-1-
2010 

 

3. 24-06-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe bij het SNN te zullen 
navragen of evaluatie van de IPR beschikbaar is. 
(CDA) 

Schriftelijke 
reactie naar 
CDA d.d. 
02.07.2009 

√ 

4. 1-07-2009 
PS 

De heer BAAS zegt toe dat het tijdschema voor de 
behandeling van de beleidsvisie ‘Provincie Nieuwe 
Stijl’, gekoppeld aan de begroting 2010, nog voor het 
zomerreces aan de staten zal worden toegestuurd. 

Document 
PNS uitge-
reikt d.d. 
23.09.2009 

√ 

5. 1-07-2009 
PS 

De heer BAAS zegt toe de staten te zullen informeren 
over de uitkomst van het overleg met de gemeente 
Emmen over de realisering van een Europa-
informatiepunt. 

  

6. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de memo over marke-
ring Drenthe als deze gereed is, vóór de presentatie 
van 4 november toe te zenden aan de commissie  

  

7. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat er een onderzoek komt 
naar deelneming in besturen van GS en PS inclusief 
een overzicht van de huidige stand van zaken.  

  

8. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe aan mevrouw KLIP 
door te geven of het uitrollen van het project 
zon(nepanelen) voor asbest(daken) over geheel Dren-
the mogelijk is en of subsidie voor zonnepanelen 
(evenals in Fryslân) i.h.k.v. de versnellingsagenda tot 
de mogelijkheden behoort.  

  

9. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe uit te zoeken of innova-
tieve maatregelen zoals het investeren door pensioen-
fondsen mogelijk is.  

  

10. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe na te vragen wat de ontwikke-
lingen zijn van het aanpassen van de Wgr aan het 
dualisme.   

Mondeling 
beantwoordt 
tijdens PS 
d.d. 
07.10.09 

√ 
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11. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te zullen gaan in 
hoeverre nu al duurzaam en maatschappelijk wordt 
belegd.  

Brief d.d. 
06.10.2009 √ 

12. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe terug te zullen komen 
op de toezending van de liquiditeitsprognose aan de 
commissie.  

Brief d.d. 
06.10.2009 √ 

13. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe schriftelijk vóór de PS-
vergadering van 7 oktober te zullen reageren op de 
achtergrond van het verhogen van het percentage uit 
te zetten middelen bij de huisbankier naar 75% en in te 
gaan op de 4-ogen fiatteringconstructie.  

Brief d.d. 
06.10.2009 √ 

14. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe besparing via inkoop – op ba-
sis van de nota inkoop – op te zullen voeren.  

  

15. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe voor 1 januari 2010 PS een 
brief te doen toekomen waarin nader en concreet 
wordt aangegeven hoe de uitvoering van de nota In-
koop 2009-2011 wordt opgepakt. De langjarige con-
tracten met leveranciers worden hierin meegenomen.  

  

16. 23-09-2009 Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te willen denken of 
een herstructureringsmaatschappij voor bestaande 
bedrijventerreinen een zinvolle aanvulling is op het 
voorgenomen convenant tussen Rijk, provincie en 
gemeente.  

  

17. 07-10-2009 
PS 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de staten schriftelijk te 
informeren over de artikelen van de Awb die ten grond-
slag liggen aan de (verjaring van de) mogelijkheid om 
een subsidievaststelling in te trekken. 

  

   
Lange termijn 
 

  

1. 26-09-2007 
SC BFE 

De Commissaris v.d. Koningin zegt toe dat wanneer de 
discussie over de ontwerp-Wet op de veiligheidsregio’s 
is uitgekristalliseerd, hij de staten een notitie zal stu-
ren, waarin is aangegeven wat de consequenties zijn 
voor de nieuwe wettelijke positie van de 
CvdK/gedeputeerde staten. 

Memo d.d. 
14.09.2009 √ 

2. 22-04-2009 
PS 

De heer BAAS zegt toe dat, mocht er na de revitalise-
ring geld over zijn, de voorkeuren van de staten t.a.v. 
het wensenlijstje nadrukkelijk zullen worden meege-
nomen.  

Wensenlijst 
zal n.a.w. 
worden 
gereali-
seerd.   

√ 

3.
  

27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de statencommissie te 
blijven informeren over de werkgelegenheid bij de pe-
nitentiaire inrichting Veenhuizen (SP). 

  

4. 24-06-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe zodra meer bekend is 
over de verkoop van Essent Milieu dit aan de commis-
sie mee te delen. (GL) 

  

5. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat in de evaluatie van de Vu-
elta ook de juridische aspecten zullen worden meege-
nomen.  
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6. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat majeure projecten als de 
Vuelta in vervolg apart worden voorgelegd aan PS. 

  

 
 
 

  
 
 
Moties 
 

  

M1 19-03-2008  Steeds vooraf informeren van PS over de toedeling 
van middelen uit het Drents Stimuleringsfonds. Met 
daarbij aangegeven voor welke projecten binnen 1 jaar 
opnieuw financiering uit het Stimuleringsfonds zal wor-
den gevraagd. Prioritering van projecten is een keuze 
van PS. 

  

M3 
SP 

12-11-2008 PS verzoeken GS voorstellen te doen voor het opne-
men van de Balkenende-norm in de subsidievoor-
waarden 

Mevrouw 
Vlietstra 
zegt toe dat 
zij dit op 
haar agen-
da plaatst.  

 

 


